

Dear Riders,

We will be pleased to welcome you for our Ambassador CSI at le Mans from 11th to 13th of May.

On this occasion, BUTET, our partnership will offer a saddle to the AJA Europa Cup's winner.



For information

Welcome cocktail :

Thursday evening at 7 PM. A local products' cocktail will be organized at the Boulerie Jump restaurant.

Saturday evening :

Bring your « cocktail dress and suit» for the party. Further information will be given soon, don't hesitate to come at our office for reservations during the show.

Useful information :

Box is included in the entry fees from Thursday morning until Monday morning. (additional night 20 €)
If you need additional boxes (tack room, additional horse...), the reservation should be made with your entry.

French riders to : boulerie-jump@orange.fr

Others to : mariehboulerie@gmail.com

Definitive entry should be made by 27/04/2012

Accommodation : a list of accommodations is available on our website : www.boulerie-jump.com

You will find enclosed the schedule, a site map and the entry form.

http://www.boulerie-jump.com/cariboost1/cariboost_files/PLAN_20boulerie_20jump_lien.pdf

Kind Regards,

Guten Tag,

Das Boulerie Jump Team freut sich Sie auf dem Pôle Européen du Cheval vom 11. bis 13. Mai, für die Mancelle Etappe der Ambassador Tour 2012 willkommen zu heissen.

Butet ist der privilegierte Partner dieser Etappe in Le Mans und belohnt bei dieser Gelegenheit den Grand Prix Sieger mit einem Butet Sattel.

- **Willkomm Cocktailparty**

Am Donnerstag um 19 Uhr werden wir Sie zu einem ländlichen Cocktail im Boulerie Jump Restaurant



Speiseraum einladen.

- **Samstag Abend**

Wir erwarten Sie im Anzug und elegantem Kleid zu unserem Lyrischen Abend. Holen Sie bitte Ihre Karten im Turniersekretariat bei Ankunft ab.

- **Praktische Information**

Boxgebühr von Donnerstag früh bis Montag früh ist im Nenngeld eingeschlossen. Jede zusätzliche Nacht wird mit 20 € berechnet.

Zusätzliche Boxen können für die Turnierdauer zum Preis von 71 € (zerlegbar) oder 81 € (massiv) gemietet werden.

Für weitere Informationen über Boxen : boulerie-jump@orange.fr

Für die ausländischen Reiter: zusätzliche Boxen bitte mail an : mariehbouleries@gmail.com

Nennungsschluss : 27/04/2012

Um Unterkunft zu finden, brauchen sie bloß auf unserer Website www.boulerie-jump.com , auf der Unterkunftsseite zu loggen, und dort werden sie alle Angaben unserer Partner finden.

Bitte finden Sie anbei das Turnier Vorprogramm und den Boulerie Jump Stadtplan.

http://www.boulerie-jump.com/cariboost1/cariboost_files/PLAN_20boulerie_20jump_lien.pdf

Céline COURTOISON

Chargée de communication



Tel: 02 43 89 66 93

Port: 06 40 12 16 43